
 
 

23. juni 2014 

 

 

I henhold til § 37, stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg hermed følgende 

spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

Ansvaret for sagsbehandling og service af de handikappede blev kommunalt anliggende pr. 1 

januar 2014 da den blev overtaget fra Selvstyret. Der er nu gået 3 år efter ansvaret blev 

overdraget synes der at være behov for vurdering af ordningen. Jeg skal derfor komme med 

fgølgende spørgsmål:   

1. Har Naalakkersuisut planer på sådan en vurdering? 

2. Hvis dette er tilfældet, hvornår vil denne vurdering ske? 

3. Hvilke ting i ordningen vil man vurdere? 

 (Ruth Heilmann, Siumut) 

 

Tunngavilersuut: 

Forældreforeningen for de handikappede "inooqat" har fornyligt afholdt et seminar for de 

handikappedes vilkår, det fremlægges at der er behov for bedre omsorg og service for de 

handikappede. 

Man snakker om følgende: aflastning i forbindelse med deres boliger, skoleforhold, 

uddannelsesforhold, og muligheder for integration i samfundet er passende og tilstrækkelige til 

deres behov er nogle af de emner der synes at være behov for at få vurderet. 

 

Jeg ønsker mine spørgsmål bliver besvaret inden for 10 arbejdsdage. 

 


